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Forfotă în PNL: Liderii filialelor,
chemați la centru

Liderul PNL Ludovic Orban i-a convocat
pe liderii filialelor județene, la sediul central al
partidului, pentru discuții pe tema alegerilor
europarlamentare, au spus surse din
conducerea partidului. Potrivit surselor citate,
întâlnirile vor avea loc pe parcursul mai multor
zile, în cursul acestei săptămâni. Principalul
punct pe agendă este prezentarea sondajului
de opinie și stabilirea planului de „bătaie”
pentru europarlamentare. „Vin și cei care au
facut sondajul si ne explica tendinte, care sunt
pasii pe care ar trebui sa ii urmam. Un fel de
workshop, training”, ne-a declarat un lider
PNL. Pe de altă parte, la întâlniri se vor mai
purta negocieri și pe lista PNL la
europarlamentare și este posibil să fie
analizate și situațiile din filialele în care sunt
tensiuni între liberali, mai spun surse din
partid. Conducerea PNL a avut pe 27 ianuarie
o ședință pentru prezentarea în primă lectură
a sondajului. Ludovic Orban a declarat pubic
că PNL are 27% în sondajul comandat de
partid, iar PSD - 30%. Sondajul a fost realizat
față-n față pe 26.000 de subiecți și are o
marjă de eroare de 0,9%.

Liviu Dragnea, invitat la un
eveniment în SUA la care
participă şi Donald Trump

Liviu Dragnea, preşedintele PSD, a fost
invitat la cea de-a 67-a ediţie a Micului Dejun
cu Rugăciune Naţională, care va avea loc pe
7 februarie, la Washington. La eveniment
urmează să participe şi preşedintele SUA,
Donald Trump. Liviu Dragnea declină invitaţia
la o reuniune de la washington din aceste zile,

pentru că negocierile pe bugetul pentru acest
an sunt în plină desfăşurare, anunţă România
TV. „În fiecare an, preşedintele Statelor Unite
şi membrii ai Congresului se alătură altor
oficiali guvernamentali, lideri din Statele Unite,
comunităţii diplomatice şi prietenilor,
asemenea dumneavostră, din mai mult de
140 de ţări, pentru a împărtăşi spiritul
prieteniei prin rugăciune şi mulţumire. Această
adunare este un moment în care lăsăm
deoparte diferenţele dintre noi şi încercăm să
construim relaţii personale şi să consolidăm
legăturile internaţionale prin dragostea
noastră faţă de Dumnezeu şi grija faţă de
alţii”, se arată în invitaţia transmisă liderului
PSD şi semnată de foştii parlamentari
americani Mark L. Pryor şi Zach Wamp, în
numele Comitetului de organizare. Pe lângă
evenimentul propriu-zis de joi, 7 februarie,
invitaţia vizează perioada 5-8 februarie.

Pe scurt. Ultimele discuții

Negocieri decisive cu primarii,
pe tema bugetului din 2019
Liderii coaliției PSD-ALDE,

Liviu Dragnea și Călin
Popescu Tăriceanu continuă

și azi discuțiile începute ieri la
Parlament, pe marginea bugetului
pentru 2019. La ședință, participă
premierul Viorica Dăncilă și ministrul
Finanțelor Eugen Teodorovici. Surse
politice susțin că în ultima variantă de
lucru primarii ar primi banii pentru
asistență socială, fondurile către
primării fiind în cuantumul execuției
bugetare pentru anul trecut. Liderii
coaliţiei de guvernare PSD - ALDE s-
au reunit marţi în biroul preşedintelui
Camerei Deputaţilor, discuţiile vizând
proiectul de buget pe 2019.
Preşedintele Senatului, Călin
Popescu-Tăriceanu, a venit în biroul
lui Liviu Dragnea împreună cu liderii
ALDE Daniel Chiţoiu şi Varujan
Vosganian. Anterior, la biroul lui
Dragnea a ajuns şi ministrul
Finanţelor, Eugen Teodorovici. Potrivit
unor surse politice, la şedinţă participă
şi reprezentanţi ai UDMR.

Cea de-a doua întâlnire a coaliției
a venit după ce luni a avut loc o
ședință în biroul de la Camera
Deputaților al lui Liviu Dragnea. La
discuțiile de luni care au durat
aproape cinci ore au luat parte și
premierul Viorica Dăncilă, ministrul
Finanțelor Eugen Teodorovici,
ministrul Muncii Marius Budăi,
președintele Senatului Călin Popescu
Tăriceanu și secretarul general al
ALDE Daniel Chițoiu. La finalul
întâlnirii de luni, niciunul dintre aceștia

nu a făcut declarații de presă. Liviu
Dragnea a spus, duminică seară,
după discuțiile despre buget în
Comitetul Executiv al PSD, că
intenționează ca o sumă importantă
din fondurile serviciilor secrete să
ajungă la Sănătate, pentru
programele destinate copiilor, precum
alocarea de vitamina D sau schemele
pentru diabetici.

Bugetele Serviciului Român de
Informaţii, al Serviciului de Informaţii
Externe, al Serviciului de Protocol şi
Pază şi al Servicului de
Telecomunicaţii speciale au creşteri,
conform proiectului de buget cuprinse
între 4,8% şi 69% faţă de anul trecut.
Conform proiectului, bugetul SRI este
de 2,4 miliarde lei, cu o creştere de
4,8% faţă de anul trecut, cel al

Serviciului de Telecomunicaţii
Speciale de 604 milioane lei, cu o
creştere de 69%, bugetul SPP de 233
milioane lei, în creştere cu 20% iar
bugetul SIE de 309 milioane lei, în
creştere cu 8,5%. Primarii municipiilor
din ţară s-au declarat nemulțumiți de
alocarea bugetară. Edilii, reuniți în
Asociaţia Municipiilor din România
(AMR), condusă de Robert Negoiţă,
edilul Sectorului 3, au discutat cu
premierul Viorica Dăncilă la Palatul
Victoria, înaintea şedinţei de Guvern
de miercurea trecută. Primarii au cerut
ministrului Finanţelor Eugen
Teodorovici alocarea unui procent de
30% din bugetul naţional către
administraţia locală, în condiţiile în
care în prezent susţin că primesc mai
puţin de 20%.

Colectarea selectivă a deșeurilor 
este posibilă și la Constanța

Pentru a încuraja colectarea
selectivă a deșeurilor, Primăria
Municipiului Constanța anunță că
platformele de colectare din oraș
vor fi împărțite pe două secțiuni:
deșeuri reciclabile și deșeuri
menajere. Lucrările au fost
executate deja în zona centrală,

zona peninsulară, cartierele Tomis I
și Tomis II și se vor extinde la toate
cele 389 de platforme din oraș.
„Recomandăm constănțenilor să
separe deșeurile reciclabile de cele
menajere și să le depoziteze în
platforme în secțiunile special
amenajate și inscripționate

corespunzător. Măsura este luată de
municipalitate pentru a ne încadra
în țintele de reciclare prevăzute de
legislația europeană în vigoare și
pentru a crește gradul de colectare
selectivă a deșeurilor din
Constanța”, se arată într-un
comunicat al Primăriei Constanța.

După sensurile giratorii,
noua pasiune a Primăriei
Constanța, sau, mai bine zis, a
comisiei de circulație este
legată de limitatoarele de
viteză. Așa se face că, din
această săptămână,
autoritățile locale au demarat o
suită de lucrări pentru
montarea unor bumpere la
anumite treceri de pietoni.
Primăria Municipiului
Constanța, prin SC Confort
Urban, a continuat să monteze
și astăzi limitatoare de viteză.
Lucrările au avut loc pe
străzile I. L. Caragiale și Baba
Novac. Scopul acestor acțiuni
este de prevenire a

accidentelor rutiere care au loc
pe trecerile de pietoni. „Rugăm
conducătorii auto să manifeste
atenție sporită, să respecte
regulile de circulaţie şi
semnificaţia mijloacelor de
semnalizare rutieră și să nu
staționeze autovehiculele în
zona în care se efectuează
lucrări”, transmite Primăria
Constanța. Amintim că, luni, 4
februarie, administrația locală,
prin SC Confort Urban, a
montat limitatoare de viteză pe
strada Nicolae Iorga, în zona
Școlii Gimnaziale nr. 5
„Nicolae Iorga“, și pe strada
Izvor, la intersecția cu strada
Funzelor.

Noi limitatoare de viteză montate 
pe străzile Constanței


